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Modern high-energy physics experiments require a large number of computations
for simulation, data analysis, and reconstruction. These computations are distributed
across hundreds of thousands of tasks on various computing resources. To analyze
the performance of these resources, an automated system has been developed by
the authors, which collects and processes data about resource usage and CPU
core performance. This data is visualized through a web application, showing the
relationship between execution time and CPU core performance. The system is used
for analyzing tasks from BM@N, MPD, SPD, and Baikal-GVD experiments within
the DIRAC system at the Joint Institute for Nuclear Research.

Современные эксперименты в области физики высоких энергий требуют
большого объема вычислений для моделирования, анализа данных и их рекон-
струкции. Эти вычисления распределяются на сотни тысяч задач по разным вы-
числительным ресурсам. Для анализа производительности таких ресурсов была
создана автоматизированная система, собирающая и обрабатывающая данные об
используемых ресурсах и производительности процессорных ядер. Эти данные
визуализируются через веб-приложение и демонстрируются в виде зависимости
времени выполнения от производительности ядер. Система используется для ана-
лиза задач экспериментов BM@N, MPD, SPD и Baikal-GVD в рамках системы
DIRAC в Объединенном институте ядерных исследований.
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